
Styrelsemöte KFUM Örebro Frisbee

Datum: 231127 Kl 18.00
Plats: Tegelbruket
Närvarande: Anton L, Erika N, Jonas P, Calle W och Daniel S

1 Ordförande Anton L förklarar mötet öppnat.

2 Anton väljs till justerare.

3 Mötesdeltagarna godkänner dagordningen.

4 Genomgång av föregående mötes protokoll.

5 Rapport från ultimate.
KFUM ska på turnering (Force Fyris) kommande helg i Uppsala. KFUM åker med 3 herrlag och ett
damlag. För ett par helger sedan var KFUM till Riga och den stora inomhusturneringen, Riga
Rudens. KFUM vann både herr- och damklassen.
Vi arrangerar KungBore, en av de större inomhusturneringarna för ungdomar, i Tegelbruket 9-10
december.

6 Rapport från discgolfen.
Just nu är det lågsäsong. Kyldiscen har kört igång med en första deltävling i Hästhagen. De flesta
deltävlingarna kommer spelas på våra banor. Daniel E, Dennis A och Pernilla G håller i trådarna.
Tobias Dyven och Kristoffer Holländare är nya medlemmar i tävlingsgruppen.
Swedish Amateur Championship kommer att arrangeras här i april. Vi hoppas kunna få med flera
lag i både herr- och damklassen.
Putträningarna har dragit igång inomhus på Tegelbruket.
Kent K har dragit igång glowtävlingar (pargolf) i Hästhagen på torsdagskvällar. Ska ev bytas till
måndagskvällar.

7 Rapport från kassören.

Det ser ut som att vi kommer gå med ett negativt resultat i år också. Förra året hade vi 800 discar
kvar. I år har vi 1500 st kvar, ett större lager med större värde. Lite felbedömning av hur mycket
som skulle säljas. Daniel har inventerat men ej sammanställt än. Det är mycket tävlingskostnader
för ultimaten. Inkomster kommer i december från Kung Bore.
Vi har fått frågan om rabatt för klubbmedlemmar på Acerun. Han meddelar att han kan leverera på
exempelvis Örebrotouren. Han behöver isf en lista på medlemmar med mailadresser. Vi tycker det
är okej men att ha med en klausul att adresserna ej får användas för reklamutskick.
Daniel lyfter frågan om ett digitalt medlemskort. Det går att ordna via laget.se. Vi tycker det låter
som en bra idé.
Han önskar också större skillnad i pris om man som medlem köper en disc jämfört med någon som
ej är medlem.
Daniel har funderingar hur det sett ut tidigare år. När och hur har vi jobbat budgeten? Ska
presenteras 6 veckor innan årsmötet. Vi i styrelsen brukar diskutera den i början på januari.
Budgetförslagen har följt hur de sett ut tidigare år.

8 Övriga ärenden.



− Anton har varit på möte med kommitten för 50-års jubileet. De har pratat upplägg och bokat
lokal och börjat med grovplaneringen av arrangemanget. Lokalen som är bokad ligger
ovanför hattaffären nära Bishop arms. Anders B ska dit för att kolla pris mm.Vi behöver
diskutera vad klubben ska lägga på jubileet i helhet. Förslaget är att sponsra med 50000 kr.
Styrelsens önskan är att summan kommer så många som möjligt till gagn och att en stor del
går till aktiviteterna på dagen. Jonas P meddelar att tävlingsgruppen kan vara med och
arrangera något på dagen. Erika N sitter med i kommitteen och önskar förslag på
lekar/tävlingar till dagen.

− Möte gällande Brickeberg. En arbetsgrupp togs fram. Enligt Martin LC (sammankallande i
arbetsgruppen) så är beslutet om vägen ej taget än. Oklart gällande byggstart.
Kunskapsskolan vill börja bygga sin gymnastiksal snart. Oklart gällande även detta bygge.

Arbetsgruppen ska fortlöpande informera styrelsen som får ta del av hålförslagen innan beslut tas
för slutgiltlig håldesign.

− Jonas undrar om vi ka öppna kiosken till Swedish Team Championship i slutet av april. Dels
för mat/dryckförsäljning men även för försäljning av discar. Borde finnas ett intresse från
KFUMs sida.Vi behöver en bra kontakt på kommunen. Bl a kommer det behövas bajamaja
till Brickeberg under tävlingen.

− Elina W frågar om elitstöd. Tidigare har vi gett 3000 kr till spelare som främst kan användas
till anmälningsavgifter. Vi beslutar att sponsra henne och Elvis ES (också med i landslaget)
med detta..

− Damgruppen önskar tid inomhus för kast- och putträning. Almbro skola kostar ca 3000 kr
för en tid varje vecka. Även förslag från Elina gällande putt- och kastträning i
Tybblelundshallen. Oklart med kostnad. Peter M har ordnat med sponsring för
discgolfdamerna på 2000 kr. Vi beslutar om att stötta med 450 kr och Anton bokar
halltiderna framöver. Entimmes tider i Almbro skolas gymnastikhall i första hand.

− Julbord. Jonas bjuder in tävlingsgruppen och bangruppen. Ska anmälas innan 29/11 till
Anders B.

− Swish. Kostar 600 kr som engångskostnad sedan 2 kr per transaktion. Sätta upp skyltar
frivillig avgift. Ger mycket. Smidigt vid turneringar. Kan ha olika nummer olika
administratörer. Ingår 5 st nummer. Vi beslutar om att gå vidare med det.

− Tjing. Man beställer licenser via tjing nästa år. Vi behöver kolla upp vad som gäller och hur
vi ska gå till väga.

9 Mötets avslutande. Tid för nästa möte 231212 kl 17.30.
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Sekreterare Justeringsman


